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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DE DISTRICTE 1 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 32/2014 
Caràcter: ordinari 
Data: 20 d’octubre de 2014 
Horari: de 19.15 a 20.45 h 
Lloc: Casal Pere Quart 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC 
Bill Charles Phillips, vocal de l’AV Covadonga 
Maria Teresa Coret Español, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV de la Rambla-Centre 
Francesc Blanes Barrafont, vocal de les entitats de gent gran 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Lluís Saila González, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat  
 
Altres assistents: 
 
Francesc Feliu, cap del departament de Residus 
José Luís Barón, cap del departament de Mobilitat, Trànsit i Transport 
Elena Garcia Gabarró, administrativa del Districte 1 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Excusen la seva absència: 
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Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Joana Soler García, vocal de les entitats culturals 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Esther Camacho Bogas, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Eduard Gutés i Martín, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
 
Ordre del dia 
 
1.  Aprovació de les actes anteriors. 
2.  Sistema ordinari de recollida de residus. 
3.  Projecte de mobilitat del c. de l’Horta Novella. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5.  Informació del Ple municipal. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
 
Tot i no existir a l’inici de la sessió, el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del 
Reglament municipal dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president declara 
oberta la sessió. Es posposa el primer punt de l’ordre del dia a l’espera de la incorporació 
dels vocals necessaris per tenir el quòrum pertinent, la qual cosa s’aconsegueix poc temps 
després de l’inici de la sessió. 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1.  Aprovació de l’acta anterior 

  
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font, i fa saber que no es poden aprovar 
les actes anteriors perquè no hi ha prou quòrum. Expressa que si durant la sessió arriba 
més gent i s’aconsegueix el quòrum, tornaríem a aquest punt per aprovar-les.  
 
Seguidament passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 
 

2. Sistema ordinari de recollida de residus 
 
Pren la paraula el president del Consell Jordi Font i fa saber que en el passat Consell de 
Districte es va demanar que vingués algun responsable del servei de residus per poder 
tractar temes com ara la recollida selectiva d’escombraries. Recorda que la saturació 
dels contenidors en diferents dies de la setmana, així com les males olors que alguns 
desprenen, va ser la problemàtica que es va manifestar entre els vocals. També recorda 
que el Sr. Francesc Feliu, cap del departament de Residus, ja ha vingut altres vegades 



 333
 

en diferents consells per tractar el tema de la recollida pneumàtica i que, fins i tot, es va 
fer una visita a la central amb els membres del consell. Seguidament li dóna la 
benvinguda i li cedeix la paraula perquè comenci la seva explicació. 
 
Pren la paraula el cap del departament de residus, Francesc Feliu, i ens explica que el 
servei de recollida d’escombraries es divideix en 3 torns. El primer torn es fa al matí i es 
recullen envasos, matèria orgànica i mobles vells de la gent que ho sol·licita mitjançant 
servei telefònic.  
El segon torn és a la tarda i es recull paper i es fan dues rutes més d’envasos. També 
les tardes de dilluns a dijous hi ha un camió que va fent un recorregut recollint tot allò 
que la gent apila als costats dels contenidors. 
El tercer torn es fa de dilluns a divendres i diumenges a la nit. Es recull tot el rebuig i les 
càrregues posteriors d’envasos i de paper. Aquesta recollida es fa diàriament. Els 
contenidors de càrrega posterior són només de 800 litres i no tenen la capacitat com els 
de càrrega lateral de 3.200 litres i per tant, els obliga a recollir-ho diàriament.  
Explica que aquestes recollides de nit es fan de dilluns a divendres i els diumenges. 
Expressa que els diumenges no hi ha servei de recollida establert, tot i que en punts 
molt crítics com ara la Rambla i els carrers que desemboquen allà, si que es passa. 
 
Insisteix que no hi hauria d’haver problemes de capacitat i explica que ells no tenen 
problemes per posar més contenidors si calen en alguna zona. Expressa que tampoc hi 
hauria d’haver problemes de recollida, ja que està previst que en 24 o 48 hores quedi 
sempre tot recollit i net exceptuant els mobles vells. 
 
(A les 19.30 h arriba la Sra. Tona Sallent representant d’ES (5%)) 
 
Recorda que el telèfon del servei de recollida de mobles és gratuït però que només 
reben un 25% de trucades, la resta, ho recullen ells segons ho van trobant. 
 
Per últim, ens fa saber que les incidències més grans que tenen són generalment el cap 
de setmana, ja que el diumenge no tenen servei de recollida. També un altre dels 
problemes són els “recuperadors” que no tornen a posar la brossa a dins i queda tot 
escampat. 
 
El president del Consell Jordi Font agraeix l’explicació i obre el torn de preguntes. 
 
Pren la paraula el president, Jordi Font, i expressa que ell com a ciutadà, davant de 
casa seva té uns contenidors que sempre estan saturats de cartró. Proposa que els 
comerços vagin distribuint el cartró durant tota la setmana per tal que no s’acumulin. 
També comenta que remenen el contenidor d’orgànica i llavors fa molt mala olor. 
Proposa que hi hagués un telèfon per trucar quan estigués molt brut. 
 
El Sr. Francesc Feliu respon que fins dissabte hi ha un telèfon on poden trucar, però els 
diumenges no està disponible. Insisteix que el departament quan rep una trucada actua 
ràpid i si es percep que hi ha trucades d’una mateixa zona reiteradament es valora el 
problema. 
 
Pren la paraula el Sr. Bill Phillips i comenta que els contenidors d’orgànica que hi ha a la 
pl. Sant Salvador sempre estan envoltats de brutícia de la gent que els remena. Des de 
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l’Associació de Veïns es proposa de col·locar en els contenidors un full on hi constes 
l’últim servei de neteja que s’ha fet. 
 
El cap del departament de Residus respon que ara per ara aquesta proposta no pot ser, 
però que li sembla interessant i s’estudiarà des del departament. 
 
Pren la paraula el Sr. Manel Sanz i expressa que els contenidors que es troben al c. 
Cervantes cantonada amb c. de Bosch i Cardellach fan una olor horrible. Diu que per un 
cantó hi ha una carnisseria que hi aboca les restes i que per l’altre hi ha una peixateria 
que també ho fa. Diu que els caps de setmana la mala olor és insuportable. 
 
El Sr. Feliu respon que amb les peixateries s’hi ha parlat perquè intentin abocar els 
residus en l’horari que passa el camió d’escombraries. Ens fa saber que hi ha poca cosa 
a fer perquè no en són conscients. 
 
Pren la paraula el Sr. Manel Sanz i explica que al c. d’Alfons XIII cantonada amb la 
Rambla hi ha uns contenidors de cartró que estan sempre saturats. 
 
Pren la paraula el Sr. Juan Antonio Paleo que fa referència a la bústia de recollida 
pneumàtica del c. Garcilaso cantonada amb c. de Gràcia i diu que ja seria hora que 
funcionés correctament. D’altra banda, insisteix que la manera més fàcil perquè la gent 
sigui més cívica és la sanció. Insisteix que cal sancionar als ciutadans i comerciants que 
facin mal ús de les escombraries per tal que no ho tornin a fer. 
Per últim, comenta que el telèfon 902 que té el departament de residus no el cobreix 
cap companyia. 
 
El cap del departament de Residus respon que ja fa temps que no es treballa amb cap 
telèfon 902. Ens informa que en l’últim anunci al Diari Sabadell sobre la recollida de 
mobles vells ja va aparèixer el nou telèfon. 
 
(A les 19:40h arriba la Sra. Teresa Esteban, vocal del PSC) 
 
Pren la paraula el Sr. Juan Antonio Paleo i expressa que pels voltants del mercat de la 
Creu Alta no es pot passar de la mala olor que desprenen els contenidors. 
 
El Sr. Francesc Feliu respon que ja s’ha parlat molt amb els mercats sobre aquest tema. 
Ens informa que tenen una lluita interna, ja que les peixateries encara llencen les restes 
amb el gel a dins i això fa que les males olors hi siguin molt presents. 
 
Pren la paraula la Sra. Carme Bernabeu que fa referència a la recollida pneumàtica 
dient que al c. de les Valls cantonada amb el c. de Capmany, no es pot passar per la 
vorera de les caixes de cartró que hi ha. Explica que molts cartrons són grans i no tenen 
la mida per entrar dins la bústia de la pneumàtica i la gent els deixa a fora.  
 
El cap del departament de Residus recorda que aquelles bústies estan fetes perquè la 
gent llenci el cartró plegat a dins. Insisteix que tot el cartró s’ha de plegar. 
 
Pren la paraula la Sra. Carme Bernabeu i respon que per molt que es plegui aquell 
cartró, no hi entra. Expressa que els comerços llencen capses molt grosses.  
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El Sr. Feliu respon que es parlarà amb els comerços però insisteix que és una lluita a 
llarg temps. Explica que properament es comença una campanya destinada a 
conscienciar als ciutadans i comerciants a fer un bon ús dels contenidors. 
 
Pren la paraula la Sra. Teresa Mira que fa dues preguntes. En primer lloc demana si li 
pot explicar l’horari en que fan la recollida per tal que el veí pugui llençar els residus i no 
es formin saturacions. En segon lloc, vol saber quines novetats tindran els nous 
contenidors.  
 
El Sr. Feliu respon en primer lloc que no es pot definir un horari concret de recollida. 
Explica que tenen tres torns i que en el nostre Districte es fan als matins. 
En segon lloc, explica que tots els contenidors tindran bústia i que només els de rebuig 
continuaran tenint pedal. Ens fa saber que els contenidors nous seran de plàstic. La part 
posterior serà més gran i seran més silenciosos. Per últim exposa que amb aquest 
contenidors es pretén millorar la selecció i els abocaments impropis així com optimitzar 
la flota. 
 
El Sr. Manel Sanz expressa que si són de plàstic seran més fàcils de cremar aquests 
contenidors. 
 
El cap del departament de Residus respon que en cas d’incendi aquests farien menys 
soroll que els actuals, però insisteix que no ho consideren com un problema greu, ja que 
vivim amb una societat més o menys cívica. 
 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font, que li agraeix les explicacions i 
l’acomiada fent una reflexió del que s’ha tractat i li comenta que realment hi ha un 
problema de gestió que caldria solucionar, tenint en compte que és una de les 
concessions de més cost econòmic que té l’Ajuntament. Per acabar li demana que ens 
faci arribar la resposta a totes les qüestions que s’han anat plantejant. 
 
Seguidament i abans de passar al proper punt de l’ordre del dia, el president expressa 
que hi ha prou quòrum per aprovar les actes anteriors i demana als assistents si tenen 
alguna esmena a fer-hi. Sense cap intervenció per part dels assistents es donen per 
aprovades les dues actes anteriors. 

 
A continuació el president, passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 
3. Projecte de mobilitat del c. de l’Horta Novella 
 

Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font, que dona la benvinguda als veïns 
del c. de l’Horta Novella. També dóna la benvinguda al cap del departament de 
Mobilitat, Trànsit i Transport, José Luís Barón. Ens fa saber que ens ha vingut a explicar 
el projecte que es té previst d’executar al c. de l’Horta Novella per tal de millorar la 
seguretat i la mobilitat. A continuació li cedeix la paraula. 
 
Pren la paraula el Sr. José Luís Barón que expressa que el c. de l’Horta Novella és molt 
limitat i suporta un gran trànsit de tota la ciutat. Explica que la proposta que fan des del 
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departament és per garantir una millora de la seguretat i també de la mobilitat. Aquesta 
proposta consisteix: 
 
• Realitzar una segregació a l’espai de la via pública generant un passadís al costat 

de les dues voreres del carrer de l’Horta Novella i deixant un carril al mig per al 
trànsit. Aquest passadís consistirà en la col·locació d’unes pilons laterals des de la 
ctra. de Barcelona fins al c. de Ferran Casablancas, que faran que la vorera tingui 
una amplada d’1,20 m - 1,30 m, aproximadament. 

 
• Generar un pas elevat a la cruïlla de ctra. de Barcelona amb el c. de l’Horta Novella i 

així reduir la velocitat dels vehicles que entren per la ctra. de Barcelona. Aquest pas 
elevat coincidirà amb el pas de vianants garantint més seguretat.  

 
Seguidament explica que aquesta millora està prevista d’executar a l’inici del 2015, 
després de la campanya de Nadal. Ens informa que la durada d’aquesta actuació serà 
d’un mes. 
 
El president agraeix l’explicació i obre el torn de preguntes. 
 
Pren la paraula la Sra. M. Rosa del carrer de l’Horta Novella que expressa la seva 
disconformitat amb el que s’ha exposat. Diu que si les voreres no es fan més amples hi 
haurà el mateix problema. Insisteix que l’aparcament “Dumo” és molt ample i es podria 
aprofitar l’espai per fer la vorera amb condicions i no caldria posar-hi pilons.  
Continua explicant que els comerciants d’aquell carrer necessiten una zona de càrrega i 
descàrrega i vol saber on habilitaran aquesta zona si posen les pilones. Per acabar 
proposa reconduir el trànsit que ve de la ctra. de Barcelona cap al c. de l’Espirall. Es 
queixa que fa molt de temps que esperen que l’Ajuntament faci alguna actuació de 
millora en aquest carrer i que es tindria que fer ben feta. 
 
Pren la paraula el veí del c. de l’Horta Novella i afegeix que en aquest carrer hi passen 
molts camions contínuament que no ho tindrien que fer, ja que el carrer és molt estret. 
 
Pren la paraula el president, Jordi Font, que li planteja Sr. José Luís Barón si es tindrà 
en compte la proposta que fan els veïns. 
 
El Sr. Barón respon que actualment no hi ha pressupost per afrontar una ampliació de 
voreres. Explica que durant els 10 anys anteriors s’han anat arreglant diferents carrers 
del centre per garantir la seguretat, però que en la situació que ens trobem, es pretén 
anar mica en mica en les actuacions que es faran en aquest carrer, tal com es va fer per 
exemple al c. d’Avellaneda. 
Continua explicant, tal com ha dit anteriorment, que els pilons es col·locaran a uns 20 o 
30 cm de la vorera, guanyant una amplada per al vianant d’1,20-1,30 m. 
 
Pren la paraula el Sr. Juan Antonio Paleo i pregunta si no es podrien fer les voreres amb 
ciment i que fos tot al mateix nivell en comptes de col·locar pilons. 
 
El regidor Lluís Monge respon que no es pot fer perquè en el moment que tapessin amb 
ciment també taparien els embornals i llavors és més inversió. Per fer aquesta actuació 
s’hauria de refer tot el carrer i fins i tot s’haurien de canviar els punts rodons de la 
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vorera. Insisteix que la col·locació de pilons és un primer pas fins a aconseguir la 
inversió definitiva per poder realitzar l’actuació sencera. 
 
Pren la paraula la Sra. Maria Rosa, veïna del c. de l’Horta Novella, expressant que si es 
col·loquen les pilons ja no es farà mai la vorera amb condicions. 
 
El regidor Lluís Monge respon que és provisional, tal com es va fer al c. del Migdia. 
Insisteix que s’aconseguirà una vorera més ampla pel cantó de l’estanc que és un 
comerç molt afectat i que amb la col·locació dels pilons els vianants tindran més 
seguretat al caminar, ja que quan passin camions no podran investir les voreres amb els 
retrovisors i s’aconseguirà un marge de seguretat. També expressa que amb el pas 
elevat s’aconseguirà disminuir la velocitat dels vehicles. 
Seguidament fa una reflexió i exposa que molts carrers del centre estaven pensats 
perquè hi passessin carros i no pas cotxes. Insisteix que hi ha massa cotxe a la ciutat i 
que caldria un canvi de plantejament per part del ciutadà a l’hora de desplaçar-se 
buscant altres alternatives. 
 
Pren la paraula la Sra. Teresa Mira, que proposa que al c. de l’Horta Novella només 
haurien d’entrar-hi els vehicles del c. del Pintor Pradilla i no pas els de la ctra. de 
Barcelona. Insisteix que els vehicles de ctra. de Barcelona que facin el gir cap a Horta 
Novella es posaran damunt del pas elevat investint la vorera, ja que venen a gran 
velocitat. 
Seguidament expressa que l’actuació de col·locar pilones hauria d’anar acompanyada 
d’un calendari per saber exactament quan es durà a terme l’obra definitiva. Insisteix que 
els veïns necessiten una programació d’això. 
Finalment exposa que caldria estudiar bé les càrregues i descàrregues, ja que els 
comerciants també se’ls ha de tenir en compte. 
 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font, que vol saber si també es pintarà el 
terra per reduir la velocitat. 
 
El Sr. José Luís Barón respon que pintaran la calçada per tal de produir un efecte visual 
al conductor i que redueixi la velocitat. Conjuntament amb això es canviarà la prioritat de 
l’stop del c. d’Osca la qual cosa implicaria la reducció de la velocitat dels vehicles. 
 
Pren la paraula el Sr. Bill Phillips i expressa que li sembla molt trist parlar d’aquest tema 
quan fa més de 15 anys hi havia un pla del centre que consistia a tancar moltes zones 
al trànsit i convertir-les en zones de vianants. Aquell pla abraçava una zona molt àmplia. 
  
Pren la paraula el Sr. Manel Sanz, que ens fa saber que la Rambla els dissabtes 
tampoc la deixen tancar perquè hi ha de passar el autobusos. Seguidament parla d’un 
veí del c. de Ferran Casablancas que es va queixar perquè davant de casa els cotxes 
anaven a gran velocitat i l’Ajuntament de seguida hi va col·locar una “banda rugosa”. 
Explica que al cap de pocs dies sol·licità que la retiressin perquè feia massa soroll.  
A continuació vol saber de qui va ser la idea de col·locar tots els carrers que vénen de la 
Gran Via en sentit de baixada cap a la ctra. de Barcelona per tal de disminuir el trànsit a 
la Gran Via. 
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(A les 20.05 h abandona la sala el Sr. Lluís Saila, vocal del grup de les entitats altres 
entitats) 
 
Pren la paraula el Sr. Juan Antonio Paleo dient que s’alegra que col·loquin passos 
elevats i pilons. Explica que ell, ara fa dos anys, va proposar posar un pas elevat al c. 
de Bocaccio, ja que hi havia escoles infantils de futbol i d’handbol i li ho van denegar. 
Expressa que els passos elevats són dissuasoris i es que cal perdre la por. Pel que fa 
als pilons, ens fa saber que ell també va demanar posar-ne al c. de l’Escola Pia perquè 
hi ha molts cotxes que es passen hores damunt la vorera i també l’hi van denegar. 
 
Pren la paraula el regidor Lluís Monge i fa referència a la intervenció per part del Sr. 
Manel Sanz respecte el tema del veí del c. de Ferran Casablancas. Explica que no va 
ser així. Va ser un grup de veïns de l’edifici on hi ha el Banc Sabadell que ho van 
sol·licitar i se’ls va comentar que aquests tipus de bandes rugoses frenaven la velocitat 
dels vehicles, però, alhora, feien molt soroll. Inicialment van venir sis veïns a sol·licitar-
ho i després d’un mes venien vint veïns a demanar que ho retiressin. 
 
Pren la paraula el Sr. Marcelí Garriga i exposa que també fan molt soroll les tapes de 
clavegueram cada vegada que hi passa un cotxe. 
 
El president del Consell, Jordi Font, agraeix l’assistència als veïns i les explicacions del 
cap del departament de Mobilitat, Trànsit i Transport, José Luís Barón, i li demana que 
es tinguin en compte les diferents opinions manifestades per part de tots. També 
comenta que des del Districte seguirem fent seguiment del tema. 
 
Seguidament passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 

 
4. Informació dels consells sectorials. 
 

El president del Consell, Jordi Font, comunica que no hi ha hagut cap consell sectorial 
però saben que dintre de poc es convocarà un consell de ciutat. 
En aquest consell de ciutat es tractarà dels pressupostos municipals i també del 
soterrament dels ferrocarrils. 
 
El Sr. Juan Antonio Paleo expressa que sí que hi va haver consell escolar el dia 
14/10/14, però no hi va poder assistir per temes personals. Quan tingui la informació diu 
que ens la farà arribar. 
 
El president del Consell li agraeix l’aclariment i passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 
 

5.  Informacions del Ple municipal 
 
El president del Consell informa que el passat 26 de setembre es va celebrar un Consell 
extraordinari per aprovar una moció que consistia en donar suport a la llei de consultes i 
a la voluntat de convocar una consulta el 9 de novembre. Aquesta moció va ser 
aprovada amb l’abstenció del Partit Socialista i l’oposició del Partit Popular. 
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A continuació informa dels temes més destacats que es van tractar en el ple ordinari 
celebrat el 7 d’octubre. 
 
Ens informa que es va aprovar el contracte a formalitzar entre l'Ajuntament de Sabadell i 
Vimusa, comprès entre el període 2015-2017. 
 
Ens fa saber que es va tombar la proposició del grup municipal de CiU per tal 
d'implementar un paquet de mesures contra la contaminació acústica a la ciutat de 
Sabadell. 
 
Seguidament expressa que la moció d’Entesa sobre el despatx Corominas es va 
aprovar amb abstenció PSC i PP.  
  
la mocio entesa sobre despatx Corominas es va aprovar amb abstenció PSC i PP  
Per últim ens fa saber que va ser aprovat amb l’abstenció de CIU la proposició dels 
grups municipals d'Entesa per Sabadell, Iniciativa per Catalunya Verds i Esquerra Unida 
i Alternativa a favor de fer viable el soterrament dels FGC fins passat el passeig de Can 
Feu. 
 
Pren la paraula la Sra. Teresa Mira que ens informa que les entitats Omnium Cultural i 
ANC estan duent a terme una enquesta de sis preguntes mitjançant un porta a porta per 
tota la ciutat. També estan demanant permisos per vestir la ciutat de groc. Amb això es 
pretén motivar a la gent perquè vagi a votar el 9 de novembre. 

 
A continuació, el president passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 

6. Comunicacions 
 
 Jordi Font fa referència a les Ocupacions del c. de Garcilaso 170-174 i 158. Fa saber 

que hi va haver una reunió amb veïns/es afectats i comerciants. Des de l’Ajuntament es 
lliurarà un informe a la fiscalia on es detallen greuges i molèsties que pateix el veïnat. 

 
 Seguidament explica que els veïns, pel seu compte, s’han reunit per valorar accions 

conjuntes, com ara formalitzar un escrit demanant una solució al problema que ja fa 
molt de temps que estant patint. 

 
 La Sra. Teresa Mira i el Sr. Evaristo fortuny comenten que ja s’han reunit els veïns i que 

ells van assistir a la reunió. Expliquen que eren una comunitat de veïns que tenien el 
recolzament d’uns altres veïns conjuntament l’AV del barri, en aquest cas Centre 
Mercat. Explica que s’ha fet un escrit que es farà arribar a l’Ajuntament. Per acabar ens 
comenta que aquesta gent que ha ocupat habitatges són gent que s’hi dedica a fer-ho. 

 
 A continuació el president del Consell, Jordi Font, fa referència a la pl. de Sant Salvador 

i expressa que han rebut queixes sobre problemes d'incivisme. Ens fa saber que segons 
ens traslladen els veïns, hi ha dos fets que poden ser l’origen del problema. Un és el 
menjador de les Calcultes i, l’altre, el grup d'ètnia gitana del c. de Bonavista. 
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Pel que fa el menjador de les Calcutes, ens informa que els veïns comenten que hi ha 
usuaris del menjador que es barallen entre ells al mig de la plaça, renten roba a la font i 
l’estenen pels voltants. Diuen també que a vegades van beguts, la zona fa pudor, algun 
cop s'han detectat defecacions al mig de l'espai públic, vàries persones pernocten a la 
plaça, etc. 

  
Seguidament el president explica la problemàtica del grup d'ètnia gitana provinent del c. 
de Bonavista. Ens fa saber que passen moltes estones a la plaça generant problemes 
de convivència i normalment agafen aigua de la font i la dipositen en bidons grans per 
traslladar-la als habitatges del c. de Bonavista. 
 
A continuació el president del Consell ens llegeix les mesures que des de la Regidoria 
de Serveis Socials, Policia Municipal i el Districte s’han pres per solucionar aquests dos 
temes: 

 
Serveis Socials ha parlat amb les monges de Les Calcutes per explicar-los la 
problemàtica. Les monges confirmen que a finals d'any traslladen el menjador a la ctra. 
de Caldes, on hi tenen la seva seu. 
  
Serveis Socials enviarà una treballadora social a la plaça, acompanyada de policia 
municipal, per prendre contacte amb els indigents i/o sense sostre per valorar la seva 
situació i poder trobar alguna sortida. 
 
Serveis Socials juntament amb un Mediador, aprofitant les trobades amb les famílies 
d`ètnia gitana del c. de Bonavista, intentaran fer pedagogia perquè tinguin un bon 
comportament.  
 
Policia Municipal farà intervencions en el moment en que està obert el menjador (de 
15.30 a 17.00h aprox.) ja que a vegades hi ha conflictes entre els usuaris i, també, per 
garantir el bon ús de l'espai públic la resta del dia ja que els veïns de l'entorn es queixen 
de que no poden estar a la plaça. 
 
Des del Districte es posaran en contacte amb els veïns i l'AV per explicar-los les accions 
que realitza l'ajuntament i per dir-los que els mantindrem informats dels resultats 
d'aquestes accions. 

 
Seguidament el president del Consell Jordi Font, fa referència a les obres del Passeig. 
Ens informa que s’està procedint a l’asfaltat i poliment del mateix. Expressa que a la 
vegada també s’està col·locant mobiliari urbà (bancs, papereres...). Ens fa saber que en 
principi les previsions són que les obres finalitzin a mitjan novembre. 
 
Per últim el president del Consell ens parla del dinar de tardor que durà a terme l’AV 
Centre Mercat el proper diumenge 26 d’octubre a la pl. del Vallès. Ens fa saber que a 
part del dinar també es realitzaran altres activitats per amenitzar la jornada. 
 
Pren la paraula el Sr. Evaristo Fortuny, president de l’AV Centre Mercat, que convida 
tots els presents a que vinguin al seu dinar de tardor. 
 
A continuació, el president Jordi Font passa al següent punt de l’ordre del dia. 
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7. Torn obert de paraules 
 

Pren la paraula el Sr. Bill Phillips i expressa que a la pl. de Sant Salvador hi ha un 
problema de pavimentació. Explica que en un dels cantons hi ha uns totxos que s’han 
aixecat. 
 
Es pren nota per fer una petició des del Districte i arreglar-ho. 
 
Pren la paraula la Sra. Carme Bernabeu i es queixa de la gran quantitat de coloms que 
tenim a la ciutat.  
 
El coordinador del Districte 1, en Melcior Manau, explica que des de la Regidoria de 
Salut es fan batudes, però que, tot i així, si hi ha un punt molt concret, ho poden anotar i 
traslladar-ho a la Regidoria. 
 
Pren la paraula la Sra. Carme Bernabeu i ens fa saber que al c. de Capmany cantonada 
amb Escola Pia n’està ple. Exposa que ja es van posar uns punxons com a mesura, 
però no marxen. 
 
El regidor Lluís Monge explica que tenen els nius en un edifici que hi ha prop de la via 
de Massagué. Comenta que és una espècie que també està molt controlada per entitats 
que protegeixen aquests animals. Molta gent també els hi dona menjar i és un 
problema. 
 
Pren la paraula el Sr. Marcel·lí Garriga i expressa que quan ens van venir a explicar les 
obres del Passeig es va dir que al Racó del Campanar hi hauria molta vegetació i que 
ara per ara no és així. 
 
El president del Consell respon que esperem que quan acabin el projecte hi sigui tal 
com ens van explicar. 
 
Torna a prendre la paraula el Sr. Marcel·lí Garriga i diu que al c. de les Tres Creus a 
l’altura de la Faràndula hi una edifici sense acabar on hi ha una estructura de formigó 
que té un tros de paret que està trencada i ara hi entra gent a dins. 
 
El regidor Lluís Monge li respon que això es propietat del BBVA i ja s’ha demanat que 
es refaci. El departament d’urbanisme també n’està al cas. 
 
Pren la paraula la Sra. Teresa Coret que explica que molta gent pren el parc de Nostra 
Llar com una zona d’estada amb els seus gossos on els deixen lliures i fan allà les 
seves necessitats. Proposa que caldria controlar-ho. 
 
El president del Consell, Jordi Font, expressa que recorda que es va aprovar una moció 
fa poc per establir llocs específics on poder anar a passejar els gossos. 
 
El regidor Lluís Monge insisteix que, a més, a Nostra Llar hi ha dos veïns que tenen 
mastins molt grossos però paral·lelament això, allà hi va gent de tota la ciutat, ja que és 
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una zona on hi ha sempre aparcament i és còmode. Insisteix que la única solució sobre 
aquest problema és la sanció. 
 
Pren la paraula el Sr. Manuel Sanz que insisteix que el pipican de la plaça de Gorina i 
Pujol no el fan servir. 
 
Pren la paraula el Sr. Juan Antonio Paleo i insisteix que els amos dels gossos haurien 
de saber disciplinar el gos i si no ho fan la millor opció és la sanció. 
 
El president del Consell recorda abans d’acabar que probablement es faci un Consell 
Extraordinari per explicar els pressupostos municipals que estan pendents que 
s’aprovin. 

 
 
En no haver-hi cap més intervenció, el senyor Jordi Font agraeix a tots els presents la seva 
assistència a l’acte i aixeca la sessió a les 21.10 h, de la qual, com a secretari delegat, estenc 
aquesta acta. 
 
El secretari delegat     Vist i plau 

El president 
 
 


